
                          Referat af møde i Strib Lokaludvalg d.2/7 2020 

 

Tilstede: Lars Kaatmann, Johannes Gregersen, Niels Egly, Dorthe Danielsen, Mette      

                Buhl. 

 

Vi talte om status på madpakkehuset, som først kan blive gjort færdigt efter 

sommerferien, og om skolesporet, hvor det nu er mindre praktiske ting der skal 

laves. Brochurer er færdige. Fodboldmål ved området ved Brugsen er sat op, og der 

er kommet lidt gang i de længe lovede forbedringer og rekreative tiltag ved 

Nordstranden. 

Vi har haft kontakt/korrespondance med Teknisk Forvaltning dels om Nordstranden, 

dels om at få iværksat en lokalplan for Strib hurtigst muligt.     

                                 ----------------------------------------------------------- 

Dorthe spørger ” Unge i Strib Gruppen ” om de har forslag til hvad man kan lave af 

aktiviteter på græsplænen foran Madpakkehuset, idet vi næste år vil kunne søge 

midler til eventuelle udgifter forbundet med det. Vores kvote for at søge via 

Småpuljemidler er opbrugt i år. 

Lars spørger Marianne ( skoleleder ) om indvielse af skolesporet kan ske i uge 33. 

Johannes prøver at få penge til de sidste praktiske ting ved Skolesporet evt. i 

samarbejde med Kogræsserlauget. 

Lars har været i kontakt med AD Medie som gerne vil lave en film om Strib, han 

holder løbende kontakten, vi er interesserede, men skal høre mere om konditioner. 

D. 20 august er der borgermøde på havnen, særligt m.h.p udvikling af havneområdet 

samt drøftelse af kommuneplan. Der vil komme en stand med Middelfart 

Fjernvarme og OK varmepumper, og vi finder det meget nødvendigt at beboere i 

Strib bliver grundigt informeret om vilkår for etablering af fjernvarme i Strib. Vi skal 

selv være synlige med en stand. 

Årsmøde, som har været udsat berammes til d. 2 september, sted aftales ( evt. 

skolen ) 

Næste møde i Lokaludvalget aftales pr. mail. 

Mette Buhl  



       


